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Prezyde nt M iasta Wloctawka

Dotvczv: lJwzalednienia wniosku zloiloneao przeze mnie w dniu 37,08.2020r

do proiektu budietu miastd Wloclowek 2927 ro&u

IJprzejmie proszQ o udzielenie odpowiedzi w nostqpuiqcei sprowie iak
zostal zalatwiony wniosek i propozycje zadania , kt6re w dniu 31.08.2020 r
zglosilem na pismie Ponu Prezydentowi w imieniu mieszkortcow do proiektu

budietu miasto Wloclqwek 2021 roku. Po zloieniu wniosku n/w zodania

otrzymywotem w miqdzyczasie odpowiedzi od Pana Prezydento dnia 30.09.2020

znok /.RN/.70L7.29.47.2020/UtD:693726,2e cytuie,, Inwestyciq polegoiqca na

przebudowie calego chodniko zoproponuje do planu proiektu budietu no 2027

rok". Wiqc postonowilem zapytai siq by udzielil Pon odpowiedzi szczegitowei

czy uwzglqdnit Pon n/w wniosek - zadanie tak iak obiecal w wyiei

wspomnianym piSmie. Treii wniosku:

,,Przebudowa chodnika wzdlui 70 rodzinnego budynku komundlnego przy

ulicy Katiskiej 36.' Orientacyina - szacunkowa wartoie zadonid 80 tys. zl,

Przypomnq, 2e w tej sprowie mieszkartcy r6wniei ztoiyliw dniu 10.09.2020roku

Petvcie podpisanq przez 35 mieszkafic6w ul, Koliskiei 36 do Pana Prezydento i

Rady Miasto Wloctawek by uwzglqdnit Pon Prezydent ich proibq w plonie

finansowym projektu budietu Miasta Wtoclawek 2021 roku.

Z powa2aniem

a---\
',. \\


